
Referat fra bestyrelsesmødet d.8.oktober 2024

Mødedeltagere: Søren N, Gorm, Christian, Torben og Erik.

Herudover deltog:   Revisor og havnefogden.

Supplanter:                Morten .

Afbud: Lars, Martin og Peter.

Formanden.

• Der vil blive aftalt et møde med repræsentanter fra OK's forvaltning i nærmeste fremtid.

• Indimellem bliver vi kontaktet af brugere der gør opmærksom på at bølgebryderen er lidt lav. 
Det er vi klar over, men den er ikke helt færdig med at ”sætte” sig. Derfor venter vi lidt endnu
med et større tiltag.  

Saunagruppen.

• For at lette med økonomien under etableringen, har bestyrelsen vedtaget at 
saunagruppen vil være fri for leje det første år. Det vil være havnens eneste 
økonomiske engagement i saunagruppen.

Økonomi

• Der har været møde med vores nye bankrådgiver og det lader til at blive et fornuftig 
samarbejde.

Havnefogden

• På de ”gamle flydebroer” har pælene fået et overtræk på for at skærme dem mod yderligere 
slidtage.

• Fjernsynet i klubhuset er kaput og bliver afmonteret.

• Nu varer det ikke så længe før end at der bliver lagt dæk på den nye bro i svajebassinet. Der
bliver opsat tre strømstandere til at dække behovet. 

• På de eksisterende broer er der en del brædder der trænger til udskiftning. Det er ikke en 
opgave der er glemt og de vil blive skiftet løbende.

• Årets gæstebåde til dato har været 2520. Det er ca. 300 mindre end sidste år.

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.12.november 2024 kl.17.00.

Ref. Erik Pedersen 


